
   

 

  

 Oslo kommune 
 Utdanningsetaten 

 FAU Ammerud skole 

 
  

 

 
 

 

    

Utdanningsetaten Besøksadresse: Telefon: 22 90 24 00 Org.nr.: 974589656 

Ammerud skole Ammerudveien 49 Telefaks: 22 90 24 01  

 0958 OSLO   

  ammerud@ude.oslo.kommune.no  

  www.ammerud.gs.oslo.no  
 

Referat fra FAU-møte 5. september 2022 
Sted: Personalrommet på Ammerud skole 

 

Til stede:   

1. trinn Katarzyna Ngembus Mang (1.1), Stian Seland 
(1.3) 

2. trinn Vivian Pedersen (2.2) Kajsa Wiull-Gundersen 
(2.2) 

3. trinn Kristian Solberg (3.2), Kjetil S. Jørve (3.2) 
4. trinn Pia Soulergues-Cappello (4.2), Fardowsa Ulusso 

(4.2) 
5.trinn Marie Aure (5.4), Amal Salhi (5.3) 

6. trinn Eldrid Stangeland (6.1) 
7. trinn Dickson Agano Anam (7.4), Anette Moldestad 

(7.3) Meyla Enerly (avtroppende FAU-leder) 
Fraværende:   

1.trinn  
2. trinn  
3. trinn Nafissa Bourouba (3.1) 
4. trinn  
5. trinn Hazar Haugen (5.2) 
6.trinn Pia Myhre Kamp (6.1), Judith Klein (6.3) 
7. trinn  

 
 

Del 1 informasjon ved skoleledelsen utgikk pga. sykdom 
Del 2 – kl. 19:00 – 20:30 
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Punkt: Sak: Frist/Utført: Ansvar: 

1 
Valg av FAU-styre og presentasjon av FAU-
representanter 

Valgkomiteen har bestått av Kjetil Strømme Jørve.  
 
Valgkomiteen innstiller på følgende styrestruktur:  

- Leder 

- 2 nestledere 

- 1 styremedlem 
- Kasserer (ikke møtende på FAU-møter) 

 
Innstilling fra valgkomiteen til FAU-styre skoleåret 
2022/2023: 

- Leder: Stian Seland.  

- Nestledere: Judith Klein og Kajsa Wiull-Gundersen 

- Styremedlem: Pia Myhre Kamp 

- Kasserer: Hege Westby Johansen (ikke på valg) 

Ingen andre kandidater ble foreslått i møtet, og 
innstillingene fra valgkomiteen ble valgt ved akklamasjon.  

 
Innstilling fra valgkomiteen til FAU-representanter til 
Skolemiljøutvalget skoleåret (SMU) 2022/2023:  

- Amal Salhi 
- Kajsa Wiull-Gundersen 
- Pia Myhre Kamp (vara) 

 
Pia Soulergues Cappello meldte seg i møtet som ytterligere 
FAU-representant til FAUs deltakelse i SMU.  

 
Både de som var innstilt fra valgkomiteen og Pia, som meldte 
seg i møtet, ble valgt ved akklamasjon. 

  

2 
Valg av informasjonsansvarlig for web/FAU Facebook 
Valgkomiteen har ikke innstilt på en informasjonsansvarlig.  
Pia Soulergues Cappello meldte seg i møtet, og ble valgt som 

FAUs informasjons/SoMe-anasvarlig ved akklamasjon.  

  

3 
Fastsette dato for FAU-møter 
FAU har pleid å ha møter den første mandagen i måneden fra 
klokken 19.00 til 21.00. Det ble ikke avtalt noen annen 
møtefrekvens i møtet. Møtedatoer for skoleåret 2022/23 blir 
dermed: 5.9, 10.10, 7.11, 5.12, 9.1, 6.2, 6.3, 11.4 (tirsdag), 8.5 
og 5.6.  
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Punkt: Sak: Frist/Utført: Ansvar: 

4 
Valg av arbeidsgrupper 
FAU har hatt/har flere arbeidsgrupper innenfor ulike tema. 

Meyla presenterte alle arbeidsgruppene og oppgaver disse 
har jobbet med tidligere. Blant arbeidsgruppene som ble 
diskutert var:  

- Hjertesone: FAU/skolen har ønsket å bli 
Hjertesone-skole, og har tidligere meldt dette til 

Bymiljøetaten. Vi har ikke hørt noe i denne saken 
på en lang stund. Vi bør kontakte Bymiljøetaten 
for å få oppdatert status.  

- Digital ressursgruppe: Hensikten med gruppa er 

dialog med skolen om bruk av læringsbrett. 
Gruppa skrev i forrige skoleår en ganske 

omfattende «rapport» med forslag til tiltak osv. 
Denne ble også delt med Utdanningsetaten. 

o Vivian Wang (2. trinn) meldte seg som 
deltaker i den digitale ressursgruppen 

o Eldrid Eiken Stangeland  ønsker å fortsette 
å være med i gruppa.  

- «Etter skoletid»: FAU har fått 150 000 kr, fordelt 

på 3 år, til å bruke på etter skoletid-tilbud for 5.-7. 
klasse. Kjetil Strømme Jørve har jobber med å få 
endelig på plass STOMP-kurs (slagverk, rytmikk 
og dans), som skal munne ut i en konsert. Befaring 
på skolen i forbindelse med dette i uke 36.  

ReLove ble også nevnt som en mulig 
samarbeidspartner for et etter skoletid-tilbud.  

o Kjetil Strømme Jørve (3. trinn), Eldrid 
Eiken Stangeland (6. trinn) og Marie Aura 
(5. trinn) meldte seg til å være med i 

gruppen som jobber med etter skoletid-
tilbud. 

- Natteravn: et samarbeid mellom Rødtvet, 

Apalløkka og Ammerud skoler. Prøver å gå 
natteravn hver fredag. Har foregått en stund. 
Kristian Solberg (3. trinn) er initiativtager til 

natteravningen. Forslag fra Kristian Solberg om 
FAU ønsker å støtte Natteravnene med en sum 
penger til å bruke på annonsering på Facebook, 
for å øke synlighet og få flere til å være med.  

 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
Kajsa 
Wiull-

Gunderse
n 
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Punkt: Sak: Frist/Utført: Ansvar: 

5 
FAU-årshjul gjennomgang 
Meyla ga en kort gjennomgang av årshjulet til FAU.  

I møtet ble det nevnt at klesbyttedag bør inn på årshjulet (2. 
trinn ansvarlige). I fjor var klesbyttedagen i mars. Valg av 
representanter til de ulike trinnenes «ansvarsområder» for 
øvrig bør også inn på årshjulet.  
 

Det nye FAU-styret tar en gjennomgang av årshjulet og 
oppdaterer dersom det er nødvendig.  

  

6 
Ammerud på tur 
Hvert trinn på Ammerud skole har en fast tur hvert år, som 

finansieres av Ammerud på tur-fondet. Innbetaling til fondet 
er frivillig. Fondet får ellers inntekter fra 17. mai og 

julemesse. Det har vært akkumulert en relativt stor sum 
penger i fondet, og i forbindelse med oppgraderingen av 

skolegården besluttet FAU forrige skoleår å investere 
650 000 kr fra fondet i skolegårdsprosjektet. De siste årene 
har det vært færre turer enn vanlig, pga. korona. FAU har 

heller ikke sendt ut forespørsel til foreldrene om bidrag til 
fondet. Dette bør komme i gang igjen. FAU bør derfor sende 
ut informasjon om fondet og innbetaling til alle trinnene. Det 
ble diskutert at 1.-3. trinn bør få dette som ranselpost, mens 
de øvrige trinnene kan få informasjonen via ranselpost.  

  

7 
Skolemelding/klasselister 

Det er en del foreldre som ikke har gjort seg tilgjengelige på 
klasselistene man kan finne i skolemeldings-appen. Skolen 
kan ikke dele ut klasselister pga. GDPR. Trinnkontakter kan 

få klasseliste av Sissel på kontoret.  
 

Det er ønskelig at så mange foreldre som mulig gjør 
kontaktinformasjon tilgjengelig i skolemeldings-appen, da 
dette letter f.eks. å invitere til bursdag o.l.  

 
Kan være et punkt på foreldremøter og utviklingssamtaler.  
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Punkt: Sak: Frist/Utført: Ansvar: 

8 
Foreldremøter høst – deltakelse 
Det er varierende oppmøte på foreldremøter. Det ble 

diskutert mulige tiltak for å øke deltagelsen. På Apalløkka 
kommer invitasjon til alle foreldremøter fra rektor og 
assisterende rektor – er dette noe man bør vurdere å gjøre 
på Ammerud? Kan man ha en løsning hvor man må gi 
beskjed om hvorvidt man kommer på foreldremøte eller 

ikke? Bør det vurderes å gjeninnføre barnevakt? FAU mener 
at det er viktig at skolen ser på om det er noen tiltak som kan 
gjøres for å øke deltagelse.  
 

I uke 36 var foreldremøte på første, andre og fjerde trinn 
gjennomført. På andre trinn av det ikke formøte med 

trinnkontakter og lærere.  

  

9 
Foredrag på skolen 

Våren 2022 arrangerte FAU et foredrag med Sondre Bjaberg. 
Foredraget ble holdt på skolen, på en søndag. Det var et godt 
foredrag, men det var få som kom. FAU diskuterte mulige 

grunner til dette. Mulige tiltak som ble diskutert var: er det 
bedre om det er skolen som inviterer (ikke FAU), er det 
bedre å ha det på en annen dag enn søndag, er det bedre å ha 
det på sen høst/vinter enn på våren. Er det hensiktsmessig å 
streame i tillegg til å ha det fysisk? Dette må FAU diskutere 
nærmere, også med skolen 
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Punkt: Sak: Frist/Utført: Ansvar: 

10 
Eventuelt 

- FAU ønsker flere innspill fra foreldre velkommen. 

FAU ønsker derfor at e-postadresse til FAU og 
oppfordring om innspill inn på ukeplanen til alle 
trinn. 

- Læringsbrett:  
o Kan foreldre gjøres til administrator? 

o Kan læringsbrettene samles inn (hver 
dag/fredag) 

o Det er viktig at det er lik praksis på alle 
trinn 

- 17. maikomiteen: deltakere fra 4. og 5. trinn på 
velges. Meyla informerer på foreldremøte på 5. 

trinn, og spør om noen fra korpset kan informere 
på 4. trinn.  

- Det bør lages et infoark til 

lærerne/trinnkontaktene på hvert trinn om hva 
trinnet har «ansvar» for (eksempelvis 17. mai), og 
at representanter til dette bør velges på 

foreldremøtene som er i vårsemesteret.  
- Mobilfri skole: nytt av dette skoleåret er at 

mobiler ikke kan oppbevares på Miljøverkstedet. 
FAU tar opp denne saken med skoleledelsen.  

- Utleie av skolen: det er pr. nå ikke mulig å låne 
arealer inne på skolen til arrangementer (som 

f.eks. klassetreff). Skolen har i leiertakermøte fått 
beskjed om at de kun disponerer Gullkroken og 

gymsal mellom 7.30 og 17.00.  Det skal være et 
møte mellom Bymiljøetaten, Oslobygg (som 
forvalter flater i skolebygget) og skolen 21.9 

angående bruk av skolens arealer. Per nå 
innebærer det at skolen ikke kan låne ut arealer at 
1.- 4- klasse ikke har noen steder man kan 

arrangere bursdager/klassetreff etc. (5.-7. kan 
låne/leie lokaler på Ammerudklubben). FAU 
følger opp denne saken etter møtet som skal være 

den 21.9.  
- Ammerudfestivalen: arrangeres 24.9. Meyla 

holder i koordinering av festivalen selv om hun 
går av som leder for FAU.  

- Halloween: de to foregående årene har halloween 

vært markert på skolen, FAU har støttet med noen 

midler. FAU forhører seg med skolen angående 
halloweenmarkering 2022.  
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Neste FAU møte: 10.10, kl.19:00-21:00. 
 
 


